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Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de raadscommissie infrastructuur van 9 maart 2021 wordt goedgekeurd.

2 Dierenwelzijn: rapportering prioritair actieplan 2020

Annemie De Turck licht dit agendapunt toe.

Joris Van den Cruijce heeft een vraag rond de aanpak van zwerfkatten. In mijn lokale omgeving zijn 
er  kolonies van dertig zwerfkatten die met goede bedoelingen van de mensen eten krijgen. Op die 



manier kunnen ze ook gesteriliseerd worden. Maar dan nog merken we dat het probleem niet volledig 
opgelost geraakt. Wat is de beste manier om dit aan te pakken? Hoe kan je bewaken dat er niet te 
veel eten wordt gegeven? Hoe speel je hier als lokaal bestuur het best op in?
Annemie De Turck antwoordt dat het zwerfkattenbeleid al voor een groot stuk is vastgelegd door de 
Vlaamse overheid. Veel gemeenten hebben eigenlijk nog geen werk kunnen maken van het 
gecontroleerd voederen van zwerfkatten, terwijl dit eigenlijk een verplichting is. Een paar gemeenten 
in de provincie zoals Tienen en Leuven zijn hier al mee bezig. Dit houdt in dat bepaalde mensen de 
goedkeuring krijgen om de katten eten te geven en op die manier heb je wel controle. De vraag is ook 
of je zomaar eten geven aan katten niet moet beschouwen als ‘storten’. Daarom beginnen sommige 
gemeenten te werken met voederpassen. 
Joris Van Den Cruijce vraagt of je het voederen van zwerfkatten op privégrond ook kunt beschouwen 
als storten? Is er een wettelijk kader om mensen te verbieden om eten te geven aan zwerfkatten op 
privégrond tenzij ze beschikken over een voederpas?
Annemie De Turck antwoordt dat het aangewezen is om de burgers te informeren wat het voederen 
van katten met zich meebrengt. Een voederpas-programma opstarten en mensen die op privé-
gronden ook voederen daarmee in betrekken kan al helpen om problemen op te lossen. In Leuven 
doet men het bv ook zo. Nog meer kapstokken zijn ook terug te vinden in de gids van Vlaanderen: 
https://dierenwelzijn.vlaanderen.be/sites/default/files/atoms/files/4953_Y20_VO_Omgeving_Zwerfkatte
n_onlinebrochure_aug2020_A4_03.pdf

Tine Eerlingen stelt vast dat er een groot gebrek is aan asielen, vooral aan de oostkant van Brussel. 
Wat is de stand van zaken van de intergemeentelijke samenwerkingen hieromtrent? En hoe groot is 
het tekort eigenlijk?
Annemie De Turck antwoordt dat het moeilijk is om dit in cijfers uit te drukken. In het overleg met de 
asielen komt wel naar voren dat het komende kittenseizoen weer zal zorgen voor een overrompeling 
van alle asielen die met katten bezig zijn. Ook in andere asielen is de vraag naar opvangplaatsen 
steeds groot en moeilijk te volgen. De asielen hebben ook schrik voor de periode na Corona. De 
intergemeentelijke samenwerking loopt nog niet van een leien dakje. Er is wel een gedrevenheid om 
te blijven zoeken naar meer oplossingen. 

Leen Van Aken had ook een vraag rond de voldoende beschikbaarheid van erkende asielen.  Bij 
sommige asielen verwacht men blijkbaar ook dat de politie bepaalde dieren zelf bijhoudt voor een 
bepaalde periode. Dit is niet altijd mogelijk. 
Annemie De Turck antwoordt dat contact met politie één van de verplichte punten is in ons label 
omdat zij veel contacten hebben op het terrein. Bij de keuze van een asiel raden wij ook altijd aan om 
contact op te nemen met de politie om na te gaan of het gekozen asiel wel werkbaar is en voldoet aan 
de specifieke noden.

Françoise Devleeschouwer had een vraag rond de bescherming van de egel. Er zijn gemeenten waar 
er een verbod is op het gebruik van de automatische grasmaaier (vooral savonds) om te vermijden dat 
de egels gewond geraken. Daarnaast merkt ze op dat bepaalde gemeenten werken met 
anticonceptiestoffen in granen voor de duiven. Op die manier beperken zij de aanwezigheid van 
duiven.
Annemie De Turck antwoordt dat er op de facebookpagina al gecommuniceerd is omtrent de 
bescherming van de egel. Bij een volgende evaluatie van het label zal dit verder worden 
meegenomen.
De kwestie van de duiven zit opgenomen in ons label via de weg van de anticonceptie.

Gedeputeerde Bart Nevens bedankt Annemie voor haar presentatie en toelichting. Hij wijst erop dat 
Annemie als enige in de administratie werkzaam is rond een provinciaal beleid inzake dierenwelzijn. 
Dit is niet altijd eenvoudig met de beperkte middelen maar het resultaat is er wel degelijk. We merken 
heel hard dat dit thema leeft in de maatschappij en de bevolking. Wij proberen hier een verbindende 
rol in te spelen in samenspraak met alle partners zoals de politie. De nood aan dierenopvang is heel 
groot in onze provincie en we merken dat men zelfs buiten de provinciegrenzen naar oplossingen 
zoekt. 

Joris Van den Cruijce heeft vastgesteld op het kaartje dat zijn gemeente Asse er niet goed aan toe is. 
Hij vermoedt dat de afwezigheid van een contract met een dierenasiel hier de reden van is. Hij laat 
weten dat hij altijd mee wil zoeken naar een oplossing. 

https://dierenwelzijn.vlaanderen.be/sites/default/files/atoms/files/4953_Y20_VO_Omgeving_Zwerfkatten_onlinebrochure_aug2020_A4_03.pdf
https://dierenwelzijn.vlaanderen.be/sites/default/files/atoms/files/4953_Y20_VO_Omgeving_Zwerfkatten_onlinebrochure_aug2020_A4_03.pdf


3 Facilitair beheer: toelichting werking 2020

Kristof Polfliet licht dit agendapunt toe aan de hand van een powerpoint. Deze gaat als bijlage bij dit 
verslag.

Françoise Devleeschouwer had een vraag rond de duurzaamheidstoets. Is dat een criterium in het 
aankoopbeleid?
Kristof Polfliet antwoordt dat er geen algemene regels bestaan voor alle aankopen. We zijn wel over 
het muurtje gaan kijken bij Vlaanderen, de andere provincies en Europa en we merken dat er nog 
geen sprake is van uniformiteit.  Er zijn wel heel wat naslagwerken voor bepaalde productgroepen, 
zoals meubilair. Wij kijken telkens welke bepalingen van toepassing zijn (incl. labels en certificaten) en 
integreren dit in ons lastenboek afhankelijk van het product.  We proberen zo breed mogelijk te 
dekken.

4 Overheidsopdracht (raamovereenkomst) voor het leveren van postorderartikelen voor alle 
provinciale diensten en instellingen van het provinciebestuur van Vlaams-Brabant: 
goedkeuring van de voorwaarden en de wijze van gunnen.

Els Van Calster licht dit agendapunt toe.

Linda Van den Eede vraagt of deze raamovereenkomst ook niet kan opengetrokken worden naar de 
gemeenten? 
Els Van Calster antwoordt dat de dienst facilitair beheer dit bekeken heeft. In de huidige wetgeving 
overheidsopdrachten is het echter heel belangrijk dat je vooraf een juiste raming meegeeft. Als je deze 
ramingen als aanbestedend bestuur niet nakomt dan riskeer je een boete. En gezien dit een contract 
is waar zeer breed op kan aangekocht worden, is het heel moeilijk voor ons om hier een correcte 
raming op te plakken. Daarom lijkt het ons een betere optie om onze know how te delen met 
gemeenten omdat het risico voor dit contract te groot is. 

Linda Van den Eede heeft een vraag bij de bedragen bij de ramingen die steeds zonder BTW vermeld 
worden. Is het niet mogelijk om telkens ook de bedragen inclusief BTW te vermelden?
Els Van Calster antwoordt dat dit niet altijd gemakkelijk is. Sommige firma’s zijn niet BTW-plichtig en 
sommige productcategorieën (bv. drukwerk) hebben een variabel BTW-tarief. Daarom vermelden wij 
dit niet consequent.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

5 overdracht oude bedding Lotbeek, Beersel met Solbus NV

Hendrik Vanstechelman licht dit agendapunt toe.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

6 Ontwerp en plaatsen speeltuigen grote speeltuin in provinciedomein Kessel-Lo

Dien De Greve en Oswald Debelder lichten dit agendapunt toe aan de hand van een powerpoint. 
Deze gaat als bijlage bij dit verslag.

Tine Eerlingen wil weten of de aandacht voor biodiversiteit mee wordt genomen in het ontwerp van de 
speeltuin? 
Oswald Debelder antwoordt dat het groenbeheer volledig in handen is van de groenploeg van het 
domein. Wij zullen dit dus met veel zorg en aandacht opnemen in de speeltuin zoals dit in de rest van 
het provinciedomein gebeurd is de afgelopen vijftien jaar.



Tine Eerlingen wil weten of er bij het opmaken van de Design & Build gevraagd is geweest om de 
aandacht voor groen mee te integreren in het speelterrein zelf?
Oswald Debelder antwoordt dat er bomen en struiken zullen geplant worden en er gras en 
bloemenmengsels ingezaaid zal worden op zitplekken en hellingen waar dit mogelijk is.

Joris Van den Cruijce wil weten of de gebruikers van het domein (regelmatige bezoekers, scholen) 
hun inbreng hebben kunnen doen?
Oswald Debelder antwoordt dat dit niet als dusdanig opgenomen is geweest als voorwaarde in het 
bestek. Maar we hebben wel met een ontwerpbureau gewerkt dat zeer goed weet wat kinderen en 
jongeren graag hebben op vlak van speellandschap en spelelementen..

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

7 Het bouwen van een uitkijktoren in de grote Getevallei

Jean-Michel Van De Putte licht dit agendapunt toe aan de hand van een powerpoint. Deze gaat als 
bijlage bij dit verslag.

Joris Van den Cruijce wil weten wie eigenaar van het terrein is?
Gedepteerde Bart Nevens antwoordt dat de provincie eigenaar is van het terrein en het in erfpacht 
gegeven heeft aan Natuurpunt.
Jan De Boe bevestigt dit vanuit de dienst leefmilieu. Er is een samenwerkingsovereenkomst in de 
maak tussen Natuurpunt en de provincie voor het beheer van het gebied.
Joris Van den Cruijce wil weten of de vorige investeringen door de provincie gedragen zijn geweest?
Jan De Boe antwoordt dat ze telkens grotendeels door de provincie zijn gefinancierd en een deel van 
de realisaties zijn gebeurd via projectsubsidies (Europese subsidies en via subsidies 
plattelandsontwikkeling).
Gedeputeerde Bart Nevens vult aan dat Natuurpunt voor de natuurgebieden die zij in eigendom 
hebben in de Getevallei een dossier heeft ingediend en daardoor is het natuurgebied erkend door de 
Vlaamse overheid. Voor het beheer en onderhoud krijgen zij financiële middelen vanuit Vlaanderen. 
Het is ook de bedoeling dat we met de gemeente Linter tot een samenwerkingsovereenkomst komen 
voor de opvolging inzake onderhoud na het plaatsen van de uitkijktoren.
Jan De Boe vult aan dat er al sinds 2012 een goede samenwerking is met de gemeente Linter. Zij 
werken heel goed mee op het terrein met de verschillende realisaties. Het is mede hierdoor dat we 
zover staan.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

8 Rondvraag

Er zijn geen variapunten

Datum volgende vergadering 18 mei 2021 om 11u
Einduur van de vergadering 14:20 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Elke Zelderloo


